
Protokół Nr LVI/2018  

z  obrad   LVI  sesji  Rady Miasta Rypin w dniu  3 września  2018 roku  w Urzędzie Miasta Rypin pod 

przewodnictwem  p. Jarosława Sochackiego  - Przewodniczącego  Rady Miasta . 

 

Na stan 14 radnych obecnych było 13. 

Lista obecności  stanowi zał. nr  1 do protokołu.  

Sesja  trwała od godz. 15.00 do godz. 18.00 

 

Porządek obrad :  

1.Sprawy organizacyjne  : 

a/ otwarcie obrad LVI  sesji Rady  Miasta Rypin i stwierdzenie qvorum, 

 b/  przyjęcie porządku obrad  LVI sesji, 

 c/ przyjęcie protokołu LII, LIII, LIV i LV sesji  

 d/ komunikaty Przewodniczącego . 

2. Wręczenie  stypendiów  motywacyjnych Rady Miasta . 

3.   Sprawozdanie Burmistrza  Miasta Rypin z działalności w okresie od  LII sesji, w tym z realizacji  

      uchwał . 

4.  Sprawozdanie przewodniczących  Komisji  Rady z prac Komisji. 

5. Podjęcie uchwał : 

    a/ w sprawie ustalenia zasad  usytuowania  miejsc sprzedaży  i podawania napojów         

        alkoholowych  na  terenie  miasta Rypin ( projekt uchwały Nr LVI/361/2018) 

    b/ w sprawie ustalenia maksymalnej  liczby  zezwoleń  na sprzedaż napojów     

        alkoholowych  na terenie miasta  Rypin dla poszczególnych rodzajów  napojów   

        alkoholowych, przeznaczonych  do spożycia  poza miejscem  sprzedaży , jak i w  

        miejscu sprzedaży( projekt uchwały Nr LVI/362/2018), 



        c/ w sprawie  pomników przyrody ( projekt uchwały Nr  LVI/363/2018 ), 

       d/ zmieniająca uchwałę  w sprawie udzielenia  pomocy rzeczowej  dla Województwa   

           Kujawsko – Pomorskiego ( projekt uchwały Nr  LVI/364/2018 ), 

       e/ w sprawie  przystąpienia  do sporządzenia  zmiany miejscowego planu   

             zagospodarowania  przestrzennego (projekt  uchwały Nr LVI/365/2018), 

      f/ w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu  zagospodarowania   

          przestrzennego ( projekt uchwały Nr LVI/366/2018), 

       g/ w sprawie uchylenia uchwały  Nr  XXI//148/12  Rady Miasta Rypina  z dnia  18 czerwca   

            2012 roku ( projekt uchwały Nr LVI/367/2018), 

       h/ zmieniającej  uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu miasta Rypin na 2018 rok ( projekt  

           uchwały Nr  LVI/ 368 /2018 ), 

       i/ zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy      

         Miasta Rypin  na lata 2018-2026 ( projekty uchwały Nr  LVI/ 369 /2018) 

      j/ w sprawie  utworzenia  odrębnego  obwodu głosowania ( projekt uchwały Nr LVI/370/2018) 

      k/ w sprawie  emisji obligacji oraz  zasad ich zbywania , nabywania i wykupu ( projekt uchwały  Nr       

          LVI/371/2018) 

6.  Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  

7.  Odpowiedzi na interpelacje , wnioski i zapytania. 

8.   Zamknięcie  obrad  LVI sesji  Rady Miasta Rypin. 

 

Ad.1a 

Przewodniczący Rady Miasta Rypin  p. Jarosław  Sochacki otworzył obrady LVI sesji  i  stwierdził 

qworum . 

Powitał  wszystkich przybyłych na obrady sesji, a w szczególności  uczniów i ich rodziców , gdyż w 

dniu dzisiejszym  najlepszym uczniom  zostaną  wręczone stypendia  sportowe.  



 

Ad.1b 

Przewodniczący Rady  przedstawił porządek obrad.  Wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad   

2 projektów uchwał  :  

- w sprawie  utworzenia odrębnego  obwodu głosowania   -   projekt uchwały nr LVI/370/2018  w 

punkcie 5 j  

- w sprawie  emisji obligacji  oraz zasad  ich zbywania , nabywania  i wykupu  - projekt uchwały nr  

LVI/371/2018  w   punkcie 5k 

Rada Miasta  Rypin  13 głosami „za „  jednogłośnie  wniosek przyjęła  tym samym wprowadzając 

w/w projekty uchwał  do porządku obrad. 

 

Ad. 1c 

Rada Miasta Rypin  13  głosami  „za „ jednogłośnie  przyjęła protokoły   LII, LIII, LIV i LV sesji. 

 

Ad.1d 

Przewodniczący Rady Miasta informował radnych o obowiązku złożenia  oświadczeń majątkowych   

do dnia 30 kwietnia  br.  

 

Ad.2 

 Odbyła się uroczystość wręczenia  stypendiów  motywacyjnych Rady Miasta Rypin. Wręczenia 

dokonali  Burmistrz Miasta Rypin  , Przewodniczący  Rady Miasta i radni, którzy   przekazywali w ciągu 

tej kadencji  środki finansowe z diety radnego na  fundusz stypendialny : radna p. Barbara Górecka 

oraz radny p. Sławomir Malinowski.  

Uczniowie i absolwenci szkół, którzy otrzymali stypendium motywacyjne    Rady Miasta Rypin na rok 

szkolny 2018/2019 

Becmer Emilia – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 1 w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Becmer Mateusz – Uczeń Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 



Becmer Sandra – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Bilicki Kacper – Uczeń Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Chmielewski Ignacy – Uczeń Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Chrzanowski Julian – Uczeń Szkoły Podstawowej Nr 1 w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Ciborska Otylia – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Cieciórska Klaudia – Uczennica Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Cipkowska Natalia – Absolwentka Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Cyrankowski Dominik – Absolwent Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Gołębiewska Oliwia – Absolwentka Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Grzybowska Pola – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 1 w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Hiszpańska Kinga – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 1 w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Klonowska Oliwia – Absolwentka Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Kostuj Zuzanna – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 1 w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Krzykwa Jan – Uczeń Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Kubacka Emilia – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Laskowska Aleksandra Marta – Uczennica Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Lewandowska Wiktoria – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 1 w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Nicpoń Oskar – Uczeń Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Pilarska Aleksandra – Uczennica Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Pyszora Oliwia – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Rentflejsz Dominika – Absolwentka Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Rutkowska Wiktoria –  Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Rutkowska Zuzanna – Uczennica Liceum Plastycznego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Rygielski Mikołaj – Uczeń Szkoły Podstawowej Nr 1 w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Sroka Błażej – Uczeń Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 



Stawska Julia – Absolwentka Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Stefańska Martyna – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Szałwińska Julia – Absolwentka Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Szarszewska Zuzanna – Uczennica Liceum Plastycznego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Szymański Filip – Uczeń Szkoły Podstawowej Nr 1 w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Went Karol – Uczeń Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Więcławska Sylwia – Uczennica Liceum Plastycznego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Wilmowicz Zuzanna - Absolwentka Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Wiśniewski Szymon – Uczeń Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Wojciechowska Lidia – Uczennica Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Wolak Julia – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 3 w Rypinie (ZS-P nr 2) 

Wójcik Kornelia – Uczennica Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Wróblewska Nina – Uczennica Liceum Plastycznego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Wysocka Zuzanna – Uczennica Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Zieliński Patryk – Uczeń Gimnazjum im. Józefa Wybickiego w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Żuchowska Łucja – Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 1 w Rypinie (ZS-P nr 1) 

Były gratulacje i życzenia . 

 

Ad.3 

Burmistrz  Miasta Rypin  informował   m. inn. o tym, że : 

1. W dniu 25 lipca 2018 roku dokonaliśmy odbioru  końcowego zadania „Przebudowa  boiska 

piłkarskiego i boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Miejskich”.  

W ramach inwestycji powstało ogrodzone boisko o nawierzchni z trawy sztucznej na podbudowie 

dynamicznej o wymiarach 105x69,5 m do gry w hokeja i piłkę nożną oraz boisko wielofunkcyjne o 

nawierzchni poliuretanowej o wymiarach  około 32 x 19 m.  Boiska wyposażone są w system 

drenarski umożliwiający szybkie osuszanie boiska, ogrodzenia i piłkochwyty dostosowane do rodzaju 



rozgrywek, system sztucznego oświetlenia oraz przestawną prefabrykowaną trybunę dla 100 widzów.  

Wartość robót budowlanych wyniosła zgodnie z umową blisko 2,3 mln zł. Ze względu na 

przekroczenie terminu zakończenia zadania o 45 dni naliczono Wykonawcy karę umowną w 

wysokości ponad 206 tys. zł. Dodatkowo naliczono karę za przekroczenie terminów  płatności 

należnych podwykonawcom w wysokości około 468 tys. zł.    

2. Trwa postępowanie administracyjne dotyczące wydania pozwolenia na realizację inwestycji w 

trybie specustawy drogowej w ulicy Cichej. Ze względu na konieczność  wykupu działek pod 

poszerzenie pasa drogowego z ogłoszeniem przetargu musimy czekać do wydania ww. decyzji tj. do 

połowy września. Biorąc pod uwagę ogromne spiętrzenie prac budowlanych na rynku inwestycyjnym 

powodujące braki  

Wykonawców robót oraz gwałtowny wzrost cen planujemy zawarcie Umowy na wykonawstwo w tym 

roku z możliwością wykonania części robót w roku przyszłym. Powinno to zachęcić wykonawców do 

startu w przetargu oraz obniżyć cenę.  

3. W dniach 14 czerwca 2018 roku oraz 3 sierpnia roku odebrano odpowiednio dwa zadania tj. 

„Oświetlenie ul. Spokojnej” oraz „Oświetlenie ul. Zacisze”. W ramach robót wykonano dwie linie 

oświetlenia ulicznego o długości 200 i 580 mb z lampami typu LED na słupach aluminiowych w ilości 

31 szt. Obecnie trwa procedura przyłączenia oświetlenia do sieci dystrybucyjnej. Podpisano w tym 

zakresie już Aneks z dostawcą energii. 

4. W dniu 27 czerwca 2018 roku dokonano odbioru końcowego zadania „Budowa siłowni 

zewnętrznej przy Zespole Szkół Miejskich”. W ramach zadania zamontowano  

10 dwustanowiskowych  urządzeń do ćwiczeń. Siłami własnymi wykonaliśmy miejscowe utwardzenia 

wokół urządzeń. Do uporządkowania pozostały tereny zielone wokół urządzeń, czym zajmą się 

pracownicy MOSiR. Wartość dostawy i montażu urządzeń wyniosła około 38,5 tys. zł.    

5. Realizowane są roboty budowlane przy przebudowie targowiska przy  

ul. E. Orzeszkowej. Wykonawca praktycznie zakończył wykonywanie ponad metrowej grubości 

wielowarstwowych podbudów pod nawierzchnie drogowe oraz place handlowe. Na części z nich leży 

już kostka brukowa. Wykonano również przewody kanalizacji deszczowej z budową przepompowni 

oraz linie kablowe oświetlenia targowiska. Trwa montaż konstrukcji drewnianej wiat targowych. 

Planowany termin zakończenia robót to druga połowa października.   

6. Trwają prace przy budowie bieżni i urządzeń sportowych na terenie MOSiR. Wykonano 

podbudowę asfaltową pod bieżnie i urządzenia sportowe tj. rzutnie oraz skocznie. Zamontowano 



system odwodnienia bieżni oraz dostarczono wyposażenie sportowe. Wykonawca czeka z ułożeniem 

nawierzchni poliuretanowej typu  SANDWICH na tzw. odgazowanie asfaltu co trwa około 30 dniu. 

Umowny termin zakończenia robót upływa w dniu 5 września 2018 roku i nie zostanie 

najprawdopodobniej dotrzymany. Wykonawca złożył wniosek o przedłużenie terminu 

z tytułu konieczności wykonywania robót dodatkowych oraz nieprzewidzianych trudności 

wykonawczych, który zostanie wnikliwie rozpatrzony.  

7. W dniu 27 czerwca 2018 roku odebrano roboty budowlane polegające na remoncie muru 

oporowego za budynkiem przy ul. Nowy Rynek 12. Wartość robót wyniosła około 31 tys. zł. Siłami 

własnymi wykonaliśmy utwardzenie drogi wewnętrznej prowadzącej do przyległej posesji. Do 

zakończenia całości zadania robót pozostało wykonanie przez naszych pracowników  odcinka 

chodnika do furtki wiodącej do przedszkola.  

8. W dniu 10 lipca 2018 roku dokonano odbioru końcowego zadania pn. „Przebudowa 

nawierzchni placu przy ul. Ogrodowej 39”. Wartość robót wyniosła ostatecznie  

73,6 tys. zł. Zadanie zostało wykonane w terminie. 

9. W dniu 10 sierpnia 2018 roku przekazaliśmy plac budowy prac termomodernizacyjnych 

budynku Nowe Osiedle 14. Trwa docieplanie ścian. Prace obejma również wymianę pokrycia dachu z 

jego dociepleniem, wymianę części stolarki okiennej oraz remont schodów i dojścia do budynku. 

Termin zakończenia robót do  

6 listopada 2018 roku. Wartość robót około 308 tys. zł. 

10. W dniu 23 sierpnia 2018 roku dokonano odbioru końcowego robót zadania „Przebudowa 

nawierzchni ciągów pieszych ul. Bukowa III etap. Ze względu na niezgłoszenie się żadnego 

wykonawcy w trybie przetargu nieograniczonego realizacji inwestycji podjęła się w trybie zamówienia 

z wolnej ręki spółka KOMES. Zadanie zostało wykonane bezusterkowo i w terminie a wartość robót 

wyniosła około 42 tys. zł.     

11. Otrzymaliśmy również opracowania projektowe na następujące zadania: „Rewitalizacja 

obszaru starego miasta w rejonie ul. Rynek i ulic przyległych”, „Przebudowa ul. Koszarowej”, 

„Chodnik i ścieżka rowerowa przy ul. Mławskiej”. Oczekujemy na uzyskanie pozwoleń na budowę 

oraz w przypadku ul. Rynek na uzgodnienia Konserwatora Zabytków.  

12. W dniu 29 sierpnia 2018 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Utwardzenie 

nawierzchni z płyt drogowych w części ul. Polnej i Wiejskiej. Wykonawca Piotr Redecki prowadzący 



działalność gospodarczą pod firmą USŁUGI KOMUNALNE I TRANSPORTOWE ze Skępego na realizację 

zadania ma czas do  

8 października 2018 roku. Wartość brutto umowy wynosi 87 990,58 zł. Wartość może ulec 

nieznacznym zmianom ponieważ po realizacji, zadanie zostanie rozliczone kosztorysem 

powykonawczym.  

13. W dniu 30 sierpnia 2018 roku została zawarta umowa na realizacje zadania pn. Budowa Placu 

zabaw w Parku Miejskim przy ul. E. Orzeszkowej w Rypinie. Wykonawca Marcin Kozubek prowadzący 

działalność gospodarczą pod firmą DR SPIL POLSKA Marcin Kozubek z Katowic na realizację zadania 

ma czas do 9 października 2018 roku. Wartość brutto umowy wynosi  249 900,00 zł. 

14. W dniu dzisiejszym odbyło się otwarcie ofert na realizację zadania pn. Wymiana pokrycia 

dachu i części stolarki okiennej w budynku przy ul. Mławskiej 22 w Rypinie. W oznaczonym terminie 

wpłynęła jedna oferta, której wartość brutto wynosi 227 940,78 zł. Zamawiający zamierzał 

przeznaczyć na realizację zamówienia wartość brutto w wysokości 155 000,00 zł. 

15. W dniu dzisiejszym kolejny raz zostało wszczęte postępowanie na realizację zadania pn. 

Przebudowa ul. Norwida. Poprzednie postępowanie zostało unieważnione ponieważ cena 

najkorzystniejszej oferty przekroczyła kwotę, którą Zamawiający mógł przeznaczyć na sfinansowanie 

zamówienia. 

16. Postępowanie na realizację zamówienia pn. Budowa parku linowego w Parku Miejskim przy 

ul. E. Orzeszkowej w Rypinie również zostało unieważnione ponieważ wartość jednej oferty, która 

została złożona dwukrotnie przewyższyła kwotę, którą Zamawiający mógł przeznaczyć na 

sfinansowanie zamówienia 

17. W dniu 27 sierpnia 2018 roku zostało wszczęte postępowanie na realizację zadania pn. 

Rozbudowa ul. Dłutka – miejsca postojowe. termin składania ofert upływa 11 września 2018 roku.  

18. W czwartym postępowaniu na realizację zadania pn. Miasteczko ruchu drogowego wpłynęły 

dwie oferty. Wartość najkorzystniejszej oferty wynosi brutto 202 099,46 zł. Zamawiający na realizację 

tego zadania ma przeznaczone 175 000,00 zł. 

19. Zostały zawarte umowy na ubezpieczenie OC działalności, mienia i pojazdów Urzędu Miasta 

Rypin, Instytucji Kultury oraz jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Rypin. 

 

 



 

 

 

 

 

Na koniec Burmistrz Miasta  informował o zmianach kadrowych  w Spółce MPEC, gdzie na Prezesa 

Zarządu  powołano p. Pawła  Sobierajskiego. Ceni jego doświadczenie  w pracy na rzecz tej Spółki. 

Prezes MPEC p. Paweł Sobierajski  dziękował  Burmistrzowi  i Radzie Nadzorczej Spółki za powierzenie 

mu  obowiązków  Prezesa.  Podkreślał, że to wielkie  wyróżnienie ale też  i odpowiedzialność. Od 17 

lat pracuje  w tej Spółce. Spółka jest    spółką  gminy miasta Rypin, czyli mieszkańców. Poinformował, 

że w złożonym wniosku taryfowym zostały uwzględnione niższe ceny za ciepło,  aniżeli były 

dotychczas. Podziękował też mieszkańcom naszego miasta za to, że mógł być radnym. Podziękował 

również burmistrzowi za 8 lat wspólnej pracy na rzecz samorządu. Dziękował też wszystkim 

dyrektorom i kierownikom jednostek miejskich.  

 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji  złożyli sprawozdanie  z prac komisji.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. Nowatkowski informował, że Komisja Rewizyjna miała 

dokonać kontroli w RCS. Starostwo jednak nie wyraziło zgody, uznając, że komisja Rady Miasta nie 

jest władna do przeprowadzenia kontroli w tej jednostce.  

Komisja Budżetu odbyła jedno posiedzenie, na którym opiniowano projekty uchwał.  

Komisja Oświaty i Wychowania odbyła posiedzenie wyjazdowe w szkołach podstawowych, gdzie 

zapoznała się z wynikami naboru do szkół i przedszkoli oraz funkcjonowania stołówek szkolnych.  

Komisja Bezpieczeństwa, porządku publicznego i Ochrony Środowiska odbyła jedno wspólne 

posiedzenie z Komisją Budżetu. 

 

 

 



Ad.5a 

Przewodniczący  Rady Miasta przedstawił projekt uchwały Nr  LVI/361/2018    w sprawie ustalenia 

zasad  usytuowania  miejsc sprzedaży  i podawania napojów     alkoholowych  na  terenie  miasta 

Rypin . 

Jest pozytywna  opinia  Komisji   Bezpieczeństwa Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska oraz  

radcy prawego pod względem formalno-prawnym .  

Rada Miasta Rypin 12   głosami  „za” jednogłośnie   podjęła  uchwałę Nr  LVI/361/2018    w sprawie 

ustalenia zasad  usytuowania  miejsc sprzedaży  i podawania napojów     alkoholowych  na  terenie  

miasta Rypin . 

Uchwała  Nr  LVI/361/2018 stanowi zał. nr  2 do protokołu.  

 

Ad.5b 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały Nr    LVI/362/2018 w sprawie ustalenia 

maksymalnej  liczby  zezwoleń  na sprzedaż napojów  alkoholowych  na terenie miasta  Rypin dla 

poszczególnych rodzajów  napojów   alkoholowych, przeznaczonych  do spożycia  poza miejscem  

sprzedaży , jak i w  miejscu sprzedaży.  

Jest pozytywna  opinia  Komisji   Bezpieczeństwa Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska oraz  

radcy prawego pod względem formalno-prawnym . 

Rada Miasta Rypin  12  głosami  „za „  jednogłośnie „ podjęła  uchwałę  Nr LVI/362/2018 w sprawie 

ustalenia maksymalnej  liczby  zezwoleń  na sprzedaż napojów  alkoholowych  na terenie miasta  

Rypin dla poszczególnych rodzajów  napojów   alkoholowych, przeznaczonych  do spożycia  poza 

miejscem  sprzedaży , jak i w  miejscu sprzedaży. 

Uchwała nr  LVI/362/2018 stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

 

Ad.5c 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił  projekt uchwały  Nr      LVI/ 363/2018  w sprawie  

pomników przyrody . 

Jest pozytywna  opinia  Komisji   Bezpieczeństwa Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska oraz  

radcy prawego pod względem formalno-prawnym . 



Rada Miasta Rypin  12 głosami  „za „  jednogłośnie podjęła  uchwałę Nr  LVI/363/2018  w sprawie 

pomników przyrody. 

Uchwała Nr  LVI/363/2018 stanowi zał . nr  4 do protokołu.  

 

Ad.5d 

Przewodniczący  Rady Miasta przedstawił  projekt uchwały  Nr  LVI/364/2018   zmieniającej  uchwałę  

w sprawie udzielenia  pomocy rzeczowej  dla Województwa   Kujawsko – Pomorskiego. 

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin 12  głosami  „za „ jednogłośnie  podjęła uchwałę  Nr LVI/364/2018   zmieniającą   

uchwałę  w sprawie udzielenia  pomocy rzeczowej  dla Województwa   Kujawsko – Pomorskiego. 

Uchwała  Nr  LVI/364/2018  stanowi zał. nr 5  do protokołu.  

 

Ad.5e 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały  Nr  LVI/365/2018   w sprawie  

przystąpienia  do sporządzenia  zmiany miejscowego planu   zagospodarowania  przestrzennego. 

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin  12 głosami  „za „  jednogłośnie   podjęła  uchwałę Nr  LVI/365/2018   w sprawie  

przystąpienia  do sporządzenia  zmiany miejscowego planu   zagospodarowania  przestrzennego. 

Uchwała Nr  LVI/365/2018  stanowi zał. nr  6 do protokołu. 

 

Ad.5f 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił  projekt uchwały  Nr LVI/366/2018  w sprawie    

przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu  zagospodarowania  przestrzennego . 

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym. 

Burmistrz Miasta  zgłosił autopoprawkę w związku  z wnioskiem mieszkańca miasta.  



Rada Miasta  Rypin   13 głosami  „za „ jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr  LVI/366/2018 w sprawie 

przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu  zagospodarowania  przestrzennego . 

Uchwała Nr  LVI/366/2018  stanowi  zał. nr 7  do protokołu. 

 

Ad 5g 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił projekt  uchwały Nr  LVI/367/2018   w sprawie uchylenia 

uchwały  Nr  XXI//148/12  Rady Miasta Rypina  z dnia  18 czerwca    2012 roku . 

Jest pozytywna opinia  Komisji Oświaty i Wychowania  oraz radcy prawnego pod względem  

formalno- prawnym .  

Rada Miasta Rypin 13    głosami  „za „ jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr LVI/367/2018   w sprawie 

uchylenia uchwały  Nr  XXI//148/12  Rady Miasta Rypina  z dnia  18 czerwca    2012 roku . 

Uchwała  Nr  LVI/367/2018  stanowi zał. nr 8   do protokołu  

 

Ad.5h 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił  projekt uchwały  Nr LVI/368/2018   zmieniającej  uchwałę 

w sprawie  uchwalenia budżetu miasta Rypin na 2018 rok . 

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin 13 głosami  „za”  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LVI/368/2018   zmieniającą   

uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu miasta Rypin na 2018 rok . 

Uchwała  Nr  LVI/368/2018  stanowo zał. nr  9  do protokołu.  

 

Ad. 5i 

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił  projekt uchwały  Nr  LVI/369/2018    zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy     Miasta Rypin  na lata 2018-2026 . 

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym. 



 Rada Miasta  Rypin  13 głosami „za „ jednogłośnie   podjęła uchwałę Nr   LVI/369/2018    

zmieniającą  uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy     Miasta 

Rypin  na lata 2018-2026 . 

Uchwała  Nr  LVI/369/2018  stanowi zał.  nr 10  do protokołu.  

 

Ad.5j 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił  projekt uchwały Nr  LVI/370/2018  w sprawie   utworzenia  

odrębnego  obwodu głosowania. 

Rada Miasta Rypin  13 głosami  „za „ jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr  LVI/370/2018  w sprawie   

utworzenia  odrębnego  obwodu głosowania. 

Uchwała Nr  LVI/370/2018  stanowi zał. nr  11 do protokołu.  

 

Ad.5k 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił  projekt uchwały  Nr  LVI/371/2018    w sprawie  emisji 

obligacji oraz  zasad ich zbywania , nabywania i wykupu .  

Rada Miasta Rypin  13 głosami  „za „ jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr  LVI/371/2018  w sprawie  

emisji obligacji oraz  zasad ich zbywania , nabywania i wykupu . 

Uchwała Nr  LVI/371/2018  stanowi  zał. nr 12  do protokołu.  

 

 Ad.6 i 7 

Radna, p. Federowicz nawiązała do turnieju piłki nożnej, który odbył się 23 sierpnia na Nowym 

Osiedlu. Dziękowała Burmistrzowi, radnym za to, że od kilku lat te turnieje mogą się odbywać i są na 

coraz wyższym poziomie. Jest dumna z tego, że te zawody są prowadzone na taką skalę. Dzieci są 

bardzo zadowolone. Dziękowała p. Nowakowi, p. Ani Konopka oraz Wydziałowi Promocji UM.  

Dodała też, że burmistrz ma wspaniałe pomysły, chociażby ten ostatni z kartą seniora, dzięki której 

seniorzy będą mogli  korzystać z ulg w różnego rodzaju ośrodkach kultury i zakładach usługowych. 

Burmistrz zaraża ją pracą. 

Burmistrz z kolei dziękował pani radnej za ogromne zainteresowanie tym turniejem.  



Zdaniem radnego Chojnackiego,  taki turniej powinien odbywać się też w starej części miasta. 

Nawiązał też do tematu  RCS. Podobno część kosztów ZS Nr 2 jest wrzucana w koszty basenu.  

Osoby świadczące pracę w ZS nr 2 świadczą pracę też w godzinach dla RCS. Chciałby aby te tematy 

poruszone przez niego dotarły też do władz powiatu. Nawiązał też do sytuacji, gdzie Komisja 

Rewizyjna Rady Miasta, nie dostała zgody na przeprowadzenie kontroli w RCS.  

Radny p. Kędzierski nawiązał do tematu likwidacji oddziałów w naszym szpitalu. Zauważył, żeby 

szpital był w sieci, musi mieć 5 oddziałów. Oddziały są zamykane. Pytał, czym to może skutkować.  

Prosił  Burmistrza i Przewodniczącego Rady o wyjaśnienia w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady p. Sochacki informował, że więcej osób zajmuje się tą sprawą. Jest członkiem 

Rady Społecznej SP ZOZ i praktycznie od maja tego roku ta rada się nie zbierała. Na dzień dzisiejszy 

nie wiadomo, jak wyglądają finanse szpitala. Ma nadzieję, że Rada SP ZOZ szpitala zbierze się w 

najbliższym czasie i takie informacje będzie można uzyskać. Jeśli chodzi o sieć szpitali władze miasta 

dalej będą zabiegać, aby szpital w takiej sieci pozostał.  

Burmistrz Miasta informował, że były u niego panie położne, które nakreśliły temat funkcjonowania 

oddziału ginekologiczno- położniczego. Na początku lipca było spotkanie i wyraźnie powiedział to co 

myśli na temat lekarzy z Warszawy. Jednak on tylko przekazuje informacje, nie ocenia tej informacji. 

Fakt jest faktem, że lekarze odchodzą. W temat ten bardzo zaangażowała się p. Monika Kalinowska. 

Zarówno on jak i Przewodnicząca, pani Kalinowska czy pan Marynowski czują się odpowiedzialni za 

losy szpitala. Podpisali się pod pismem o kontroli przeprowadzonej przez RIO. Są starania, aby 

wszystko wróciło do normy. Jednak łatwo coś popsuć, gorzej naprawić. W tej chwili trudno określić 

sytuację finansową szpitala. Władze miasta postulują wykonywanie zabiegów przez chirurgów, 

kardiochirurgów. Jednak na ten moment  czują się bezsilni. Nawiązał też do starań, jakie poczynili z 

Przewodniczącym Rady, dzięki którym udało się pozyskać dla rypińskiej lecznicy Karetkę od 

Wojewody. Jest to nowa karetka warta ponad 400 000 zł. W tym miejscu burmistrz podkreślił, że jest 

to auto na własność, a nie leasing.  

Radny p. Nowatkowski pytał, czy te działania ze strony  kierownictwa szpitala zmierzały w tym 

kierunku, aby doprowadzić ten obiekt do takiego stanu? Przecież na tym wszystkim traci tylko 

przeciętny mieszkaniec. Rozpoczął się rok szkolny, czy brak działań był przyczyną funkcjonowania 

nadal szkoły specjalnej w naszym budynku? Dodał, że wyborcy zweryfikują to, co dzieje się wokół 

szkół czy też służby zdrowia. Apelował do członków Zarządu Powiatu, aby „uderzyli pięścią w stół”.  

Nawiązał też do sytuacji z wozem bojowym dla Straży Pożarnej. Apelował do Komendanta jednostki. 

Można było pozyskać wóz bojowy, a został przekazany jednostce poza Rypinem. Wiceprzewodniczący 



Rady p. Malinowski zwracał uwagę na to, że pytania, które tu dzisiaj padły, wynikają tylko z troski 

miasta i władz o mieszkańców naszego miasta, z żadnych innych pobudek.  

Pan Mirosław Marynowski, członek Zarządu Powiatu z całą stanowczością podkreślał, że nie ma 

posiedzenia Zarządu, podczas którego wspólnie z koleżanką Moniką nie próbowaliby dociekać spraw 

dot. szpitala.  

Od 20 czerwca ma zapewnienia Starosty, że posiedzenie Zarządu w tym temacie się odbędzie.. 

Ostatecznie ma odbyć się w dniu jutrzejszym. Na którymś z posiedzeń dyrektor ds.. medycznych 

informował, że szpital nie ma żadnych zaległości. Pan radny powiatowy zapewnił, że będzie 

przekazywał informacje dot. szpitala na bieżąco, jak tylko uda mu się uzyskać jakiekolwiek konkretne 

informacje. Przez 3 miesiące nie funkcjonował rentgen w szpitalu i nawet pacjentów po wypadkach, 

trzeba było przewozić do innych szpitali. Próbował się dowiedzieć, dlaczego ta sytuacja tak wyglądała, 

jednak do dnia dzisiejszego nie uzyskał odpowiedzi na ten temat.  

Odniósł się też do kwestii poruszanych przez radnego Chojnackiego, w temacie basenu. Sam 

wielokrotnie monitował w tym temacie jednak nigdy nie uzyskał kompletnej odpowiedzi. 

Rzeczywiście dochody basenu w ostatnich latach bardzo zmalały. Pan radny powiatowy odniósł się 

też do tematu pobranych próbek wody przez sanepid w SP Nr 1. Bezpieczeństwo wody do podstawa 

działania spółki KOMES. Spółka pobiera co najmniej 1 próbkę w tygodniu na terenie całego miasta. 

Nie ma przypadku modernizacji wodociągu, żeby  dopuszczona do obiegu była woda bez badania. 27 

sierpnia sanepid pobrał 5 próbek z całego miasta, m. in. w SP Nr 1 i okazało się, że są 

zanieczyszczenia. Komes pobrał po sanepidzie w SP NR 1 3 próbki w pomieszczeniach i okazało się, że 

w jednym miejscu są zanieczyszczenia bakteriami. Sanepid wydał decyzję o zakazie pobierania wody z 

tego miejsca. Komes podjął zadania w punkcie sieci ujęcia wodę. Jest przekonany, że wszystko 

powinno być w porządku. Dodał tylko, że jest to sieć 60letnia i niestety takie zdarzenia mogą mieć 

miejsce. Na pozostałym terenie miasta woda jest przydatna do spożycia.  

Do spraw szpitala odniosła się też radna powiatowa, członek Zarządu, p. Monika Kalinowska. Jej 

zdaniem sytuacja nie jest ciekawa. Aby szpital powiatowy znalazł się w sieci szpitali, musi 

funkcjonować w nim przynajmniej 5 oddziałów.  

Szpital dziś tej podstawowej opieki nie zapewnia, a skupia się na leczeniu zaćmy, czy wykonywania 

zabiegów endoprotezy. Oczywiście wraz z kolegą, p. Marynowskim stara się dociec do prawdy. Liczy 

na to, że w dniu jutrzejszym podczas posiedzenia Zarządu te kwestie zostaną poruszone i wyjaśnione. 

Na posiedzenie Zarządu czekają już od kilku miesięcy.  



Radny Chojnacki dodał tylko, że jest to smutne, że w tak ważnej sprawie koledzy czekają koledzy 

czekają kilka miesięcy na spotkanie. Jego zdaniem kosztem naszego szpitala zyskują miasta ościenne, 

np. Brodnica . Co do basenu, miał swego czasu przyjemność być członkiem komisji basenowej i 

pozostawi to bez komentarza. 

Pan Sochacki wracając do szpitala zauważył, że ogólnie brakuje lekarzy na rynku i jakiekolwiek 

rozmowy z lekarzami spowodowałyby, że ci lekarze w naszym szpitalu by pozostali. 

Burmistrz przypomniał tylko, że na dzień dobry pozbyto się 5 rypińskich lekarzy. Dodał też, że zabiegi 

okulistyczne czy na biodra oczywiście mogą być wykonywane, ale przede wszystkim muszą być 

zapewniona podstawowa opieka. Nie jest to klinika tylko szpital powiatowy. 

Burmistrz odnośnie wozu strażackiego wyjaśniał, że u nas nie funkcjonuje jednostka bojowa, dlatego 

dobrze, że wóz otrzyma jednostka funkcjonująca w pobliżu Rypina.  

Radny Dariusz Kędzierski sugerował, że być może działania obecnych władz szpitala były 

zaplanowane. Może miało być tak, aby doprowadzić szpital do upadku, wypaść z sieci a następnie 

poddać  go prywatyzacji?  

Radny p. Murawski dziękował Burmistrzowi, że będzie realizowana przebudowa ulic Cholewińskiego i 

Koszarowej. Prosił jednak, aby to zadanie zrealizować w tym roku, gdzie są zabezpieczone na ten cel 

środki w budżecie. Prosił też o poprawienie stanu nawierzchni łącznika ul. ks. Podlesia i Asnyka. 

Radny p. Żywocki nawiązał do zabiegów wykonywanych w naszym szpitalu, gdzie spotkał pacjenta z 

Torunia, któremu robiono zabieg na kolano. Z zabiegu był zadowolony, natomiast zbulwersowany był 

tym, że przez 3 dni nie otrzymał żadnego posiłku w naszym szpitalu.  

Przewodniczący Rady p. Sochacki zwracał uwagę na potrzebę gruntownego remontu budynku RTBS 

przy ul. Ogrodowej. Są przestrzenie w ścianach i wymaga to remontu.  

Burmistrz wyjaśniał, że budynek ten został przekazany aktem notarialnym na rzecz spółki RTBS, której 

prezes zapewnił, że będą plany modernizacyjne.  

Radny Żywocki informował, że mieszkańcy nie wierzą w przebudowę drogi wojewódzkiej z Cetek do 

ronda. Pytał też, co będzie z budynkiem przy ul. Kościuszki 25. 

Burmistrz wyjaśniał, co do drogi Cetki – Rypin., że mieszkańcy powinni w to uwierzyć. Wiele się działo 

w rejonie pana radnego, chociażby ostatni remont mostu.  

Jeżeli chodzi o ulicę Kościuszki, już dawno było by to zrobione, ale miałby zarzuty, że wydaje 

pieniądze nie na ulice miejskie, tylko na ulicę wojewódzką, gdyż ulica Kościuszki właśnie taką jest.  



Pan Kędzierski dodał, że od 2002 roku walczy o przebudowę skrzyżowania ulic Kościuszki – 

Lipnowska.  

 

Ad.8 

Przewodniczący Rady Miasta zamknął obrady  LVI sesji. 

 

Płyta z nagraniem obrad sesji stanowi  integralną część protokołu. 

 

 

Protokołowała :                                                                      Przewodniczący  Rady Miasta Rypin  

Mariola Małecka                                                                           Jarosław  Sochacki  

Joanna Cieszyńska  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 


